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Abstract (en)
Storage-stable, herbicidally- active compositions in the form of a concentrated aqueous emulsion comprising 30 to 75% by weight of one or more
herbicidally-active phenoxyalkanecarboxylic acid esters, 1.01 to 11.1 parts by weight per 100 parts of ester of one or more oil- soluble emulsifiers
which are soluble in the esters and have an HLB value of 9 to 16, and one or more ionic or non- ionic water-soluble dispersants; the emulsion having
a viscosity of 50 to 3,000 mPa.s, a droplet size of 1 to 5 mu m and a pH value of 4 to 10; and a process for the preparation of such emulsion which
comprises forming a solution of the active ester and emulsifier and mixing it with an aqueous solution of the dispersant to form a homogeneous
mixture.

Abstract (de)
Lagerstabile, konzentrierte Emulsion von einem oder mehreren herbizid wirkenden. Phenoxyalkancarbonsäureester auf wäßriger Basis unter
Verwendung esterlöslicher Emulgatoren und wasserlöslicher Dispergatoren sowie ein Verfahren zur Herstellung der Emulsion. Als esterlösliche
Emulgatoren dienen gegebenenfalls in Mischung mit Alkylarylsulfonaten Fettsäurepolyäthylenglycolester, Polyäthylenglycoläther von Fettalkoholen,
von Glyceriden oder von Alkylphenolen sowie Polyoxyäthylen- und Polyoxypropylenblockpolymere, als wasserlösliche Dispergatoren dienen
phosphatierte Alkylarylpolyäthylenoxide oder Äthylenoxid-Kondensate an Fettamin. Die lagerstabile Emulsion besitzt einen Wirkstoffgehalt von 30-75
Gew.-%, eine Viskosität von 50-3000 mPa.s, eine Tropfengröße von 1-5 µm und einen pH-Wert von 4-10.
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